
Sint Hubert, 7 juli 2019 

Betreft: Vrachtwagenheffing N264 

Geachte heer, mevrouw,  

Als direct aanwonenden van de N264, Pastoor Jacobsstraat in Sint Hubert, willen 
wij u graag laten weten dat wij ons grote zorgen maken over de voorgestelde 
invoering van de vrachtwagenheffing. De invoering van de vrachtwagenheffing op 
de snelwegen en op enkele Provinciale wegen in de regio zal ons inziens 
onherroepelijk leiden tot nog meer verkeer op de N264.  

Als aanwonenden worden wij dagelijks geconfronteerd met erg veel overlast. Er 
rijdt al erg veel verkeer door onze straat, waaronder een groot aandeel 
vrachtwagens. Uit recente tellingen is gebleken dat 20% van het aantal 
gemotoriseerde voertuigen dat dagelijks de weg gebruikt, een vrachtwagen is. Dat 
is een enorme belasting voor de aanwonenden. Denk aan geluid, trillingen en 
fijnstof. Ook het oprijden en oversteken van de weg wordt een steeds groter 
probleem door de grote drukte.  

Het hoeft dan ook geen uitleg dat een verdere toename van verkeer voor ons een 
verslechtering van de leefbaarheid zal betekenen. Verder maken wij ons ook 
zorgen over de veiligheid van de weg.   

Kortom: De huidige voorstellen zijn voor ons als direct aanwonenden van de N264 
onacceptabel. Wij zouden dan ook graag zien dat de vrachtwagenheffing ook wordt 
ingevoerd op de N264. Mocht dat niet mogelijk zijn, dan vragen wij u de heffing op 
geen enkele N-weg in de regio in te voeren! 

Met vriendelijke groet, 

Familie Schoenmakers 
Pastoor Jacobsstraat 18 
5454 GN Sint Hubert


